
وزیر صمت:

واردات تاکسـی برقـی در اولـویت
وزارت صمت است

به گزارش صدای تجارت، عباس علی
آبـادی بـا بیـان ایـن کـه آییـن
نــامه واردات خودروهــای نــو و
کارکرده برقی تا ده روز آینده
تدوین میشود گفت: نوآوری هایی
را در تدوین این آیین نامه مد
نظـر قـرار خـواهیم داد، زیـرا
اولــویت مــا واردات خودروهــای

برقی است.

وی اضافه کرد: بنا داریم تحولی
در وضـع خـودرو بـه وجـود آوریـم
یعنـی علاوه بـر اینکـه خودروهـای
موجود در یک وضع مناسبتری عرضه
شونـد خودروهـای برقـی نیـز در
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اولویت وارد شوند که در تدارک
زیرساختهـای لازم بـرای خودروهـای

برقی هستیم.

علی آبادی گفت: نوآوری در حوزه
خودروهای برقی بحث بسیار مهمی
است که قرار است در کشور اتفاق
بیفتد و منافع سرشاری را نصیب
کشـور کنـد از ایـن حیـث مـا در
موضـوع محیـط زیسـت هـم وضعیـت
بهتـری پیـدا خـواهیم کـرد ضمـن
اینکـه درآمـدی کـه نـاشی از عـدم
مصرف سوختهای فسیلی نصیب کشور

میشود.

وزیـر صـمت در پاسـخ بـه پرسـشی
مبنـی بـر اینکـه آیـا ممکـن اسـت
واردات خودروهـای نـو و کـارکرده



بـه خودروهـای برقـی محـدود شـود؟
ــا واردات ــویت م ــزود: اول اف

خودروهای برقی است.

 علــی آبــادی در بــاره زمــان
عملیـاتی شـدن ایـن طـرح گفـت: در
هماهنگی با رئیس کل بانک مرکزی
قرار شدکه شرایط مناسب و ساده
تـری را بـرای واردات خودروهـای
برقی فراهم کنیم. در درجه اول
اولــویت بــا واردات تاکســیهای
برقی خواهد بود، زیرا مصارف و
منفعـت بیشتـری را نصـیب کشـور
میکند ضمن اینکه تاثیر بیشتری
در محیـط زیسـت خواهـد داشـت بـه
جهـت اینکـه مقـدار سـوخت بیشتـری
ـــه ـــد البت ـــرف میکنن را مص



ــای ــدی خودروه ــای بع اولویته
اشتراکی و خودروهای مردم خواهد

بود.


